
CSÜTÖRTÖK, 2007 . ÁPRILIS 12. • A K T U Á L I S * 5 

igazgatóságának vezetője azt mondta: au-
tomatát a bankok érdeklődésének hiányá-
ban nem tudtak kihelyezni. Megkerestek 
több pénzintézetet, de egyik sem vállalko-
zott arra, hogy automatát telepít a vasútál-
lomásra. 

Az épületben van még egy sok bosszúsá-
got okozó berendezés: a mozgólépcső. Bár 
egy hónappal ezelőtt Kavalecz Imre, a 
MÁV szóvivője azt nyilatkozta lapunknak: 
március végéig beüzemelik a berendezést, 
mind ez ideig ez nem történt meg. Pedig 
nagy szükség lenne rá, mondják az utasok. 
A nagyobb csomagokkal érkezők és az idő-
sebbek reménykedve lépnek rá, hátha elin-
dul, s nem kell a táskákat a lépcsőn leci-
pelni. A berendezés azonban meg sem 
moccan, pedig egy idős asszony még top-
pant is" a lábával, hogy ösztökélje. 

- Egy szenzort kellett még beépíteni a moz-
gólépcsőbe, ami az automatikát irányítja 
majd - mondta Kaposvári Péter. - Reménye-
ink szerint két hét múlva beindul a mozgó-
lépcső, amit majd felfelé és lefelé is lehet 
használni. 

N Y E M C S O K ÉVA Bankautomata egyelőre nincs 

Az alpolgármester elítéli a névtelen telefonálót 

Megfenyegették 
Zsótér Istvánt 
Tfelefonon fenyegette meg tegnap egy férfi Zsótér István mindszenti 
polgármestert, azt ajánlva neki, azonnal mondjon le. Zsótér 
bejelentést tett a rendőrségen, és nem kíván lemondani. Az 
alpolgármester elítéli a névtelen telefonáló tettét. 

„Azt ajánlom, azonnal mondjon 
le!" - ezzel a mondattal hívta fel 
Zsótér Istvánt, Mindszent jelen-
leg is betegállományban lévő pol-
gármesterét tegnap egy férfi-
hang. Az nem derült ki, honnan 
hívta a polgármester szolgálati 
számát a férfi, mert a hívó fél 
számát nem írta ki a polgármes-
ter mobilja. 

- Nem az a „Humbold-ösztön-
díjas" típusú volt a fenyegető 
hangja, hanem inkább olyan „al-
kohollal kigyúrtnak" tűnt. Szá-
momra nyilvánvaló, hogy a hát-
térben a politikai ellenlábasaim 
állnak - mondta lapunknak Zsó-
tér István. A polgármester el-
mondta, szolgálati számán hív-
ták, ugyanis azt a telefonját nem 
adta le a városházán. 

- Vásároltam magamnak egy 
saját mobilt, s az eddigi szolgála-
ti számomat pedig átírattam a 
saját nevemre, így a számlát is én 

FESZÜLT 
VISZONYBAN 
Tavaly ősz óta feszült a vi-
szony Zsótér István és a 
mindszenti képviselők között. 
Ez először az alpolgármes-
ter-választás idején mutatko-
zott meg. Zsótér egyetlen je-
löltjét sem fogadta el a testü-
let, így végül nem maradt vá-
lasztása. A képviselők márci-
us elején fegyelmi eljárást in-
dítottak az év eleje óta magas 
vérnyomása miatt táppénzen 
lévő polgármester ellen, mert 
nem minden határozatot írt 
alá. Április 3-án kiköltöztették 
emeleti irodáját a városháza 
földszintjére. Felszólították, 
hogy adja le szolgálati tele-
fonját, illetve jelezték, nem 
tartják etikusnak, hogy beteg-
sége idejére is felveszi költ-
ségtérítését. 

fizetem, mióta felszólított a tes-
tület, hogy táppénzem idejére 
adjam vissza a telefonomat - tet-
te hozzá. Azt mondta, nem 
mond le a jogszabály szerint neki 
járó költségtérítésről sem, gon-
dolva az általa nevelt tizenegy 
gyerekre. 

Zsótér István a fenyegetést be-
jelentette a rendőrségen. A pol-
gármester - aki továbbra is táp-
pénzen van, ezért nem vesz részt 
a mai testületi ülésen - ezután 
sem fontolgatja lemondását. Azt 
találná a legszerencsésebbnek, 
ha a testület oszlatná fel önma-
gát, s időközi választásokra ke-
rülne sor. Ezen polgármesterje-
löltként ismét megméretné ma-
gát. 

Zsótér István nem tud róla, 
hogy fegyelmije ügyében történ-
tek-e lépések, s arról is csak a la-
pokból értesült, hogy a fegyelmi 
bizottság elnöke az az Antal Ist-
ván, aki ellenfele volt a helyható-
sági választásokon. 

Szabó József szerint nem a te-
lefonos fenyegetés a vélemény-
különbségek megbeszélésének 
európai módja. Mindszent alpol-
gármestere szerint az a korrekt, 
ha valaki a másik szemébe 
mondja el véleményét. Hangsú-
lyozta, nem kívánt belefolyni a 
polgármester ellen indított fe-
gyelmi ügybe. Véleménye szerint 
nem sürgős a lefolytatása, hiszen 
ennél sokkal fontosabb ügyek is 
vannak a képviselő-testület 
előtt. 

- Az jelentené a legnagyobb 
bajt, ha feloszlatná magát a testü-
let, hiszen most kell meghozni a 
döntéseket a fejlesztési pénzek-
kel kapcsolatban. Ha a város 
két-három hónapig a választással 
lenne elfoglalva, mindenről le-
maradnánk. Éppen ezért minden 
más megoldás érdekel, hiszen én 
is mindszenti vagyok, engem is 
érint minden, ami a város lakóit 
- tette hozzá az alpolgármester. 

K O R O M ANDRÁS 

AZ ÁNTSZ SZERETNÉ 
m Simicz József elmondta, az út Újszegeden az ifjúsági drogcentrumhoz 

vezet. Az ÁNTSZ-től az önkormányzat évente kap levelet azzal a kérés-
sel: tegyék járhatóvá az utat, hiszen az ambulancia Deszk közigazgatá-
si területén van. Az önkormányzat válasza minden évben ugyanaz: 
mindent megtesznek, de érdemes a kérést a szegedi városvezetésnek 
is továbbítani. 

A község csalódott, de a megyeszékhely nélkül is folytatja az útépítést 

Deszk mindjárt kész, Szeged el sem kezdi 

Mozdulatlan mozgólépcső, nem létező bankautomata 

Működésképtelen és nincs is 

E z a m o z g ó l é p c s ő n e m m o z o g Fotók: Karnok Csaba 

CSAK UTALÁS 

• j Az útra való utalás a városfejlesz-
tési koncepció Helyzetelemzés al-
pontjában olvasható: „Szegeden 
áthalad a nemzetközi EuroVelo há-
lózat is ...2006-ig kiépült a teljes 
É-D-i útvonal, továbbá Deszkig 
meglenne a romániai irány, de hi-
ányzik a két útvonal közötti kap-
csolat." Farkasné Pocsai Blanka 
elmondta: ez ugyan nem konkrét 
terv az út megépítésére, de módo-
sító javaslatukkal az építés lehe-
tőségét is meg akarták gátolni. 

szegediek döntése miatt - ezt egy 
levélben tervezik kifejteni a vá-
rosvezetésnek - , de nem adják fel 
a tervet. Pályáznak, és a kettes 
ütemmel folytatják a beruhá-
zást. Az útnak szerintük így is 
van értelme. 

- 94 óta vagyok képviselő, a 
szegedi önkormányzat azóta fo-
lyamatosan nem építi meg az 
utat - magyarázta Nagy Sándor 
városfejlesztési alpolgármester, 
hogy nem arról van szó: meggon-
dolta magát a városvezetés. A 
szegedi oldalon a sugárutak kife-
lé szélesednek, a Fő fasor viszont 
kifelé szűkül, ezért nem tudna 
nagyobb forgalommal megbir-
kózni. Közlekedési szempontból 
tehát álláspontjuk szerint az a jó 
döntés, ha nem épül út. Nagy 
hozzátette: nem tud a beruhá-
zással kapcsolatos szóbeli megál-
lapodásról. 

G O N D A Z S U Z S A N N A 

A 168 millió forintból felújított szegedi 
nagyállomáson még mindig vannak hiá-
nyosságok. A mozgólépcső továbbra sem 
üzemel, a bankautomatának pedig egyelő-
re csak a helye van meg. 

A szegedi nagyállomás impozáns épületé-
ben bankautomatát kerestünk. A kirakott 
tájékoztató táblák szerint van, utóbb azon-
ban rá kellett jönnünk: egyelőre csak a he-
lyét alakították ki. A táblákat követve az 
első szinten balra fordulunk: itt van az a 
„lyuk", ahová majdan a pénzkiadó termi-
nált elhelyezik. Egyelőre csak egy ká-
bel tekereg a földön, odébb meg csodál 
közó utasok szorongatják bankkártyái-
kat. 

- Másodszor járok így - mondta mérgesen 
a Budapestről érkező Kardos Éva. - Úgy em-
lékeztem, itt tudok kivenni pénzt, de az auto-
mata sehol. Érdemes lett volna a felújítás 
után elhelyezni ide egyet, mert az informáci-
ós táblák félrevezetik az utast. 

Érdeklődtünk a vasúttársaságnál, miért 
nincs bankautomata a nagyállomáson. Ka-
posvári Péter, a MÁV Zrt. szegedi területi 

Folytatja az útépítést a deszki 
önkormányzat, annak ellenére, 
hogy a szegedi közgyűlés ki-
mondta: nem építi meg a Desz-
ket és Újszegedet összekötő út 
rájuk eső részét. Simicz József 
úgy gondolja, a városvezetés ér-
vényben lévő megállapodást rú-
gott fel. Nagy Sándor alpolgár-
mester nem tud ilyenről, ő köz-
lekedési szempontokkal érvel. 

Magyarország célba ér - olvasha-
tó a Deszket és Újszegedet össze-
kötő út deszki végén, azon a táb-
lán, amely az útépítés adatait tar-
talmazza. Maga a betonsáv azon-
ban nem ér célba, egy kilométer 
után vége szakad, az újszegedi Fő 
fasorig csak földútként folytató-
dik. A betonutat a deszkiek ta-
valy év végén Újhelyi István ál-
lamtitkár, a térség országgyűlési 
képviselője jelenlétében adták át 
azzal a tervvel, hogy a két telepü-
lést hamarosan úgynevezett me-
zőgazdasági út köti össze, melyet 
a teherforgalom számára nem 
nyitnak meg, csak személygépko-
csival, motorkerékpárral és bicik-

fejlesztési beruházást". Káros vi-
szont Újszeged városrész számá-
ra, mert ha a beruházás megvaló-
sul, megnő az átmenő forgalom. 
Farkasné Pocsai Blanka elmond-
ta: lakossági kezdeményezésre 
írták a módosító indítványt. Az 
érintett szegediek többsége elle-
nezte az évek óta szóbeszéd tár-
gyát képező utat, mivel a Fő faso-
ron a reggeli forgalom így is erős. 
Ha még több autó járna erre, a Fő 
fasort szélesíteni kellene, ami 
megszüntetné a városrész kert-
városi jellegét. Ráadásul az ak-
tuális építkezések miatt (lakó-
park, bevásárlóközpont) Újsze-
geden a forgalom várhatóan 
mindenképpen nő. A témával 
kapcsolatban fórumozóink is ki-
fejtették véleményüket, többen 
attól tartottak: a Fő fasor lakói 
rosszul járnának az úttal. 

Simicz József másként gondol-
ja. Szerinte a beruházás a deszki-
eknek és a szegedieknek egy-
aránt érdeke. Használná többek 
között a lakópark 300 lakója, 
azok a szegediek, akik deszki kis-
kertjeikbe autóznak, és minden-
ki, aki az út menti rózsaültetvé-
nyekhez, vagy a majd itt épülő 
szélkerekekhez igyekszik. A 
43-as főút forgalma azonban sze-
rinte nem terhelné az utat, már 
csak azért sem, mert az erre nem 
alkalmas. A négy kilométeres út 
így biztonságos és gyors összekö-
tő lenne a megyeszékhely és a 
község között. 

A deszki testület csalódott a 

bvel közlekedők, valamint gyalo-
gosok használhatják - erről ak-' 
kor lapunk is beszámolt. 

A deszki önkormányzat a beru-
házás első ütemére 80 millió fo-
rintot költött, ennek nagy része 
pályázati pénz. A deszkieknek 
még egy ütemet kellene teljesíte-
ni (a tervek már készen vannak) 
és az utat a szegedieknek kellene 
folytatni. Erről Simicz József, a 
kistelepülés polgármestere sze-
rint szóbeli megállapodás volt ér-
vényben a két önkormányzat kö-
zött. Nemrég azonban lapunkból 
értesültek: a szegedi közgyűlés 
úgy döntött, hogy nem épít. 

A döntés úgy született, hogy a 
testület elfogadta Farkasné Po-
csai Blanka és Szabó László Új-
szeged fideszes önkormányzati 
képviselői, valamint Póda fenő 
újszegedi képviselő városfejlesz-
tési módosító indítványát. E sze-
rint a Fő fasor meghosszabbítása 
csak bizonyos deszkieknek, első-
sorban az út mellett lévő deszki 
lakópark beruházóinak áll érde-
kében, „akik az újszegediek rová-
sára akarnak értékesebb telkeket 
vagy jobban megtérülő ingatlan-

A Deszkről Szeged felé tartó út egyelőre itt ér véget. Kérdés, eléri-e valaha a várost Fotó: Schmidt Andrea 
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